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Незадовољан одговором добијеним од Управе за индиректно опорезивање БиХ на 

питање  постављено на 52. сједници, одржаној 29. 08. 2013. године. Исто питање 

поставио Канцеларији за ветеринарство БиХ. Питање гласи: 

„Због чега је Управа за индиректно опорезивање, на предлог Канцеларије за 

ветеринарство БиХ, Одлуком о висини накнаде за обавезне ветеринарско-здравствене 

прегледе у промету преко границе БиХ, за скоро четири пута увећала износ који се 

плаћа за ветеринарско- здравствени преглед житарица, конкретно кукуруза, за исхрану 

животиња?“ 
 


